
Z výstavy hub v Plzni ve dnech 5.-7.10.2015

Z letošní výstavy hub jsme měli tak trochu mrazení v zádech s pocitem, 
jestli bude úspěšná. Díky nadšencům, kteří přivezli sběry ze vzdálenějších 
lokalit (na plzeňsku byl růst hub velice slabý, ne-li žádný) jsme během 3 
dnů vystavovali celkem přes 200 druhů. Oproti loňsku to bylo slabší, ale 
pro nepříznivé letošní klimatické podmínky odpovídající. 
Zajímavostí je, že jsme měli velice silnou návštěvnost škol na rozdíl od 
dospělé veřejnosti. Ten, kdo ale přišel, tak trochu zíral s otevřenou pusou a
otázkou: Kde jste ty houby vzali? Vždyť přece nic v lese neroste. Vyslechli
jsme informace o tom, že spousta lidí uvažovala, že na výstavě nic nebude 
a proto raději nepřišla. Rovněž zklamala média. Přesto, že jsme obeslali 
jak noviny, tak televize, žádný reportér se neohlásil. Paradoxem je, že 
ihned 2. den po skončení výstavy (po déletrvajícím dešti) volala reportérka
jednoho nejmenovaného listu, jestli teď budou houby konečně růst.
Na výstavě jsme měli několik zajímavostí, např.: korálovec jedlový, kotrč 
Němcův, ryzec bledoslizký a také (byť exikát z jara) plodničku lanýže 
zimního – z jedné soukromé zahrady. Také plodnice vějířovce obrovského 
budili u návštěvníků velkou pozornost. Celkově převažovali houby 
rostoucí na dřevě. Za jejich nasbírané množství a spolehlivé určení 
můžeme děkovat Dr. Jiřímu Koutovi a jeho studentům z Pedagogické 
fakulty.
Po skončení výstavy jsme za účasti výboru a několika dalších členů 
kroužku provedli zhodnocení v restauraci U Lízalky a teď se již těšíme na 
kroužkové kolo Houby v kyselém nálevu.
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